
 

 

 

Administrativna komisija 

Broj. 04-GV-02-1674/24 

Sarajevo, 26.12.2024. godine 
 

 

ZAPISNIK O RADU 

92. SJEDNICE ADMINISTRATIVNE KOMISIJE  

GRADSKOG VIJEĆA GRADA SARAJEVA 

održane 26.12.2024. godine 

 
Prisutni: 

1. Jasmin Ademović, predsjedavajući Komisije  

2. Alen Girt, zamjenik Predsjedavajućeg 

3. Vedad Deljković, član 

4. Bajro Biber, član 

 

Odsutan: Dragan Stevanović, član, Toni Vukadin, član, Drago Jurić, član 

 

Sjednici ispred Stručne službe Gradskog vijeća Grada Sarajeva prisustvuje: 

- Mirjana Đanović Stanić, rukovodilac Stručne službe Gradskog vijeće Grada Sarajeva 

 

Sjednici prisustvuje: 

- Muamer Kutlovac, pomoćnik Gradonačelnice za finansije 

 

Predsjedavajući Komisije je otvorio sjednicu u 14.10 sati, pozdravio prisutne, utvrdio kvorum za 

punovažan rad i odlučivanje. 

 

Sjednica je započela razmatranjem i jednoglasnim usvajanjem Zapisnika o radu 91. sjednice 

Administrativne komisije Gradskog vijeća Grada Sarajeva održane 16.12.2024. godine. 

 

Poslije uvodnih napomena, na prijedlog Predsjedavajućeg, Administrativna komisija je jednoglasno 

usvojila sljedeći dnevni red: 

1. Razmatranje Amandmana gradonačelnika Grada Sarajeva, Predraga Puharića, na 

Prijedlog Budžeta Grada Sarajeva za 2025. godinu  

2. Razmatranje Amandmana gradonačelnika Grada Sarajeva, Predraga Puharića, na 

Prijedlog Odluke o izvršavanju Budžeta Grada Sarajeva za 2025. godinu 

3. Razmatranje amandmana gradskih vijećnika: Muamera Mekića, Seida Škaljića, 

Jasmina Skorupana, Vedada Deljkovića i Srđana Simonovića na Prijedlog Budžeta 

Grada Sarajeva za 2025. godinu 

4. Razmatranje Amandmana gradskog vijećnika, Jasmina Ademovića, na Prijedlog 

Budžeta Grada Sarajeva za 2025. godinu  

5. Razmatranje Amandmana Kluba vijećnika Naše stranke u Gradskom vijeću Grada 

Sarajeva na Prijedlog Budžeta Grada Sarajeva za 2025. godinu  



 

 

6.  Zahtjev za ostvarivanje prava na socijalno osiguranje Enisi Spahić, gradskoj vijećnici 

Grada Sarajeva  

7. Tekuća pitanja 

 

TAČKA 1. 

Razmatranje Amandmana gradonačelnika Grada Sarajeva, Predraga Puharića, 

na Prijedlog Budžeta Grada Sarajeva za 2025. godinu  
 

Poslije sažetka Predsjedavajućeg, Administrativna komisija je jednoglasno donijela sljedeći 

zaključak: 

Administrativna komisija konstatuje da je amandman podnesen u odgovarajućoj formi te 

sugeriše Gradskom vijeću da ga razmatra kako je i podnesen.   

 

TAČKA 2. 

Razmatranje Amandmana gradonačelnika Grada Sarajeva, Predraga Puharića, 

na Prijedlog Odluke o izvršavanju Budžeta Grada Sarajeva za 2025. godinu 

 
Poslije sažetka Predsjedavajućeg, Administrativna komisija je jednoglasno donijela sljedeći 

zaključak: 

Administrativna komisija konstatuje da je amandman podnesen u odgovarajućoj formi te 

sugeriše Gradskom vijeću da ga razmatra kako je i podnesen.   

 

TAČKA 3.  

Razmatranje amandmana gradskih vijećnika: Muamera Mekića, Seida Škaljića, 

Jasmina Skorupana, Vedada Deljkovića i Srđana Simonovića na Prijedlog 

Budžeta Grada Sarajeva za 2025. godinu 

 
Predsjedavajući je upoznao članove komisije da je, u međuvremenu, dostavljeno i mišljenje 

Gradonačelnika o podnesenim amandmanima  a koje je dostupno uz poziv za sjednicu, te da je 

gradonačelnik suštinski prihvatio rješenje iz svih podnesenih amandmana. 

Član komisije Alen Girt je upoznao prisutne da je dobio informaciju od predsjednika Udruženja 

„Orion“ da projekat koji se priprema u smislu obnove Astronomskog opservatorija na 

Trebeviću nije urađen u skladu sa ranije donesenim elaboratom, te da takav projekat ne bi bio 

u skladu sa ranijim opredjeljenjem Gradskog vijeća, zatim je zatražio da se njegova diskusija 

unese u zapisnik. 
 

Poslije sažetka Predsjedavajućeg, Administrativna komisija je jednoglasno donijela sljedeći 

zaključak: 

Administrativna komisija konstatuje da su amandmani podneseni u odgovarajućoj formi 

te sugeriše Gradskom vijeću da ih razmatra kako su i podneseni.   

 

 

 



 

 

TAČKA 4.  

Razmatranje Amandmana gradskog vijećnika, Jasmina Ademovića, na 

Prijedlog Budžeta Grada Sarajeva za 2025. godinu  

 
Mišljenje o ovom amandmanu do održavanja sjednice gradonačelnik nije dostavio. 
Uvodno izlaganje je podnio predstavnik predlagača.  

Poslije sažetka Predsjedavajućeg, Administrativna komisija je jednoglasno donijela sljedeći zaključak: 

Administrativna komisija konstatuje da je amandman podnesen u odgovarajućoj formi te 

sugeriše Gradskom vijeću da ga razmatra kako je i podnesen.  

TAČKA 5.  

Razmatranje Amandmana Kluba vijećnika Naše stranke u Gradskom vijeću 

Grada Sarajeva na Prijedlog Budžeta Grada Sarajeva za 2025. godinu  

 
Predsjedavajući je upoznao članove komisije da je, u međuvremenu, dostavljeno i mišljenje 

Gradonačelnika o podnesenom amandmanu  a koje je dostupno uz poziv za sjednicu, te da 

gradonačelnik nije prihvatio rješenje iz podnesenog amandmana. 

 

Poslije sažetka Predsjedavajućeg, Administrativna komisija je jednoglasno donijela sljedeći 

zaključak: 

Administrativna komisija konstatuje da je amandman podnesen u odgovarajućoj formi te 

sugeriše Gradskom vijeću da ga razmatra kako je i podnesen.   

TAČKA 6. 

Zahtjev za ostvarivanje prava na socijalno osiguranje Enisi Spahić, gradskoj 

vijećnici Grada Sarajeva 
 

Poslije sažetka Predsjedavajućeg, Administrativna komisija je jednoglasno donijela sljedeći 

zaključak: 

Administrativna komisija je razmotrila zahtjev gradske vijećnice Enise Spahić, broj 04-

GV-02-590-3.1/21 od 03.06.2021. godine te je konstatovala da je po ranijem zahtjevu 

ove vijećnice doneseno rješenje koje je i dalje na snazi, a koje do sada nije primjenjeno 

zato jer je gradska vijećnica pravo utvrđeno tim rješenjem ostvarivala u Općini Novi 

Grada do isteka mandata općinske vijećnice, te nema smetnje da se to rješenje sada 

primjeni. 

 

TAČKA 7. 

Tekuća pitanja 
Pod ovom tačkom dnevnog reda nije bilo zaključaka. 

PREDSJEDAVAJUĆI KOMISIJE 

 

Jasmin Ademović, s.r. 

 
Predsjedavajući Komisije je u 14.30 sati zaključio rad 92. sjednice Administrativne komisije Gradskog vijeća 

Grada Sarajeva. 


